



**Whitehorse Health Centre
9010 Quartz Road, Whitehorse, Yukon Y1A 2Z5**

March 15, 2022

Dear Parents and guardians of Grade 9 and Grade 10 students

Re: School Immunization Program

The Yukon Immunization Schedule recommends that all Grade 9 and Grade 10 students receive immunization for tetanus, diphtheria, and pertussis (Tdap) booster, also known as whooping cough, and meningococcal quadrivalent ACYW-135. Due to COVID-19, vaccination in schools was not offered last year and therefore this is an opportunity for current Grade 10 students to catch up on their immunizations. Immunizations are an important part of keeping all members of our community healthy. They are safe and the most effective way to protect others and ourselves from preventable diseases.

The Whitehorse Health Centre will be providing an opportunity for Grade 9 and Grade 10 students to receive their immunizations at their school. We will be at your child's school on a scheduled day between March 28 and April 14, 2022. Whitehorse Health Centre nurses will follow the school's COVID-19 health and safety measures outlined in their operational plans. Please note this immunization offering does **not** include COVID-19 vaccines.

For more information about the consent process or the school immunization program including the recommended immunizations, visit: <https://yukonimmunization.ca/diseases-vaccines/grade-6-9-school-based-immunization#Grade9>

If you choose to provide a signed consent for your child's immunizations, print the consent off from the link above, sign it and email it to hss-whc-imms@yukon.ca. We will also accept signed consents by fax or you can drop it off at the Whitehorse Health Centre located at 9010 Quartz Road. Students in Grade 9 and Grade 10 may also provide their own consent to immunization.

If you prefer not to have your child immunized at the school, we will also offer appointments at the Whitehorse Central Vaccine Clinic following the Easter weekend. Find more information at: www.yukon.ca

If you any questions or need support, phone the Whitehorse Health Centre at 667-8864.

Sincerely,

Joie McBryan
Nurse in Charge
Whitehorse Health Centre
867-667-8864



**Centre de santé de Whitehorse
9010 Quartz Road, Whitehorse (Yukon) Y1A 2Z5**

Date: 15 mars 2022

Objet : Programme de vaccination en milieu scolaire

Bonjour,

Selon le calendrier de vaccination du Yukon, il est recommandé que les élèves de 9^e et de 10^e année reçoivent une injection de rappel du vaccin dCaT, qui protège contre la diphtérie, la coqueluche et le tétanos, ainsi que le vaccin quadrivalent conjugué contre le méningocoque ACYW-135. En raison de la pandémie de COVID-19, le Centre de Santé de Whitehorse n'a pas offert la vaccination dans les écoles l'an dernier. Les élèves de 10^e année auront donc l'occasion de mettre à jour leur vaccination. Les vaccins permettent à l'ensemble de la population de rester en bonne santé. Ils sont sans danger et ils constituent le moyen le plus efficace de nous protéger et de protéger ceux qui nous entourent contre les maladies évitables.

Cette année, les élèves de 9^e et de 10^e année pourront se faire vacciner à l'école. L'équipe de vaccination sera déployée à l'école de votre enfant entre le 28 mars et le 14 avril 2022. Les infirmières suivront les mesures de santé et sécurité relatives à la COVID-19 décrites dans les plans de fonctionnement des écoles. Veuillez noter que le vaccin contre la COVID-19 **ne fera pas** partie de l'offre de vaccination.

Pour obtenir de plus amples renseignements sur le programme de vaccination en milieu scolaire, rendez-vous au <https://yukonimmunization.ca/fr/diseases-vaccines/grade-6-9-school-based-immunization#Grade9>.

Si vous consentez à ce que votre enfant soit vacciné, imprimez le formulaire (voir le lien ci-dessus), signez-le puis envoyez-le par courriel à hss-whc-imms@yukon.ca. Nous acceptons également les formulaires dûment remplis soumis par télécopieur ou en personne au Centre de santé de Whitehorse situé au 9010 Quartz Road. Les élèves de 9^e et de 10^e année peuvent consentir eux-mêmes à leur vaccination.

Si vous préférez que votre enfant ne reçoive pas le vaccin à l'école, vous pourrez prendre rendez-vous au Centre de santé de Whitehorse après la fin de semaine de Pâques. Pour en savoir plus, consultez le <http://www.yukon.ca/fr>.

Si vous avez des questions, veuillez communiquer avec le Centre de santé de Whitehorse au 867-667-8864.

Salutations distinguées,

Joie McBryan
Infirmière en chef
Centre de santé de Whitehorse
867-667-8864